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Protokół Nr 5/2021.

z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich
odbytego w dniu 27 października 2021roku.

Ad pkt 1.

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodnicz4cy Bogusław Bartos i na

wstępie powitał wszystkich członków.
Stwierdził on, że na stan 5 członków zgodnie z listq obecności w posiedzeniu

udziałbierzę 4, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.
Na posiedzenie spoźntł.a się radna Elzbięta Sliwińska.
Lista obęcności stanowi załączniknr 1 do protokołu.

Następnie Przewodn icz4cy Komisj i powitał :
- Wojta Gminy Henryka Koniecznego,
- SekretarzaGminy Barbarę Badelskę'
- Skarbnika Gminy Annę Wajnberger,
- Pracownika ds. oświaty Danutę Łeśniewicz,
- Dyrektor PSP w Czermnie Mariannę Michalskę'
- Księgowę ds. oświaty Halinę Soboń

Lista obecności stanowi załączniknr 2 do niniejszego protokółu.

Ad pkt 2.

Przęwodniczqcy Komisji zapoznat" zebranych Z proponowanym
porzędkiem posiedzenia, do którego nie było uwag. Komisja więc jednogłośnie
pr zyj ęła prop onow any p or Z4dek w następuj 4 cy m br zmi eniu :

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.

2. Prryjęcie porz4dku posiedzenia.
3. PrĘjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji z dnia 15 września

2021 roku.
4. Sytuacja finansowa oświaĘ za3 kwartały 202I roku.
5. Nagradzanie nauczycieli i uczniów za osiągnięcia edukacyjne.
6. Wywi4zyrvanie się uczniów z obowiązku szkolnego.
7, Zapoznanie się z projektami uchwał nanajblizsz4 sesję.

8. Sprawy róŻne.
9. Zakonczenieposiedzenia. ."

Porz4dek posiedzenia stanowi załącznik nr 3 do protokółu.



Ad pkt 3.

Komisja jednogłośnie przyjęła
posiedzenia Komisji odbytego w dniu
zadnych uwag.

protokół z poprzedniego wspólnego
15 września 202I roku nie wnosząc

Ad pkt 4.
Na pocz4tku tego pun-tr<tu na salę obrad przybyła radna Elżbieta

Śliwińska. Prowadzqcy poprosił o głos księgowę oświatowqpaniqHalinę Soboń

o przedstawienie informacji o sytuacji finansowej szkoł z tqenu gmlny za
3 kwartĄ 202I roku. Po odczytaniu matęriatow, nie było do nich uwag'

w związkuzpowyiszym stanowiqzałącznik nr 4 do protokołu.

Ad pkt 5.

W tym punkcie Prowadzqcy poprosIt. o zabranie głosu Dyrektor PSP w
Czerrnnie Mariannę Michalsk4, która odczytata informację o nagrodach

nauczycieli i uczniów Za osi4gnięcia edukacyjne.Do informacji nie było pytań,

stanowi ona załącznik nr 5 do protokołu. Informacji ze szkoŁy podstawowej w
Fałkowie nie przedstawiono, poniewaz w tym czasie odbywał się pogrzeb jednej

Z nauazycielęk i nie było przedstawiciela z te1 szkoły * czasię obrad komisji.

Ad pkt 6.

W tym miejscu Przewodniczący poprosił pracownika ds. oświaty w
gminie paniq Danutę Leśniewicz o przedstawienie informacji o realtzacji
obowięzku szkolnego przez dzieci i mł'odzięż, Z terenu gminy Fałków w
szkołach ponadpodstawowych. Wszyscy absolwenci szkoł' z terenu naszej

gminy podjęli daIszq naukę. Do informacji nie było pytan, stanowi ona

za|ączniknr 6 do protokołu.

Ad pkt 7.

Ten punkt rozpoczęt.a Skarbnik Gminy Anna Wajnberger' która omówiła
dwa projekty uchwat' przygotowane na najbliisz4 sesję Rady Gminy dotyczące

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej dla Gminy Fatków na lata 202I -

2026 oraz zmian w Budzecie Gminy na rok 202r. Zmiany te wynikaj ą z faldu,

ze otrzymaliśmy z programu ,,Polski.Ład,, 4 731.000 zł na modernizację



obiektów uiyteczności publicznej na terenie gminy. Następnie Sekretarz Gminy
Barbara Badelska omówiła projekt uchwały uporządkowujęcej handel na

gminnym targowisku oraz projekt uchwuły * sprawie zasad korzystania ze

świetlic wiejskich na tęrenie gminy.

W dalszym cięgu obrad g]os zabrał Wójt Gminy Henryk Konieczny, który
ozna1m7ł, Że na zgtomadzeniu Staropolskiego Zwiqzku Gmin i Miast
w Końskich podjęto uchwałę w Sprawie składki na 2022 rok i będzie ona
wynosió 1,50 od 1 mieszkanca. Pan Wójt powiedział równiez, ie są osoby
przyjaźnie nastawione do gminy, słuzą swoję wiedzą i kompetencjami
pomagają nam przy pozyskiwaniu środków finansowych, dlatego tez na
najbliŻsze1 sesji będzie prosił radę o podjęcie uchwały w prawie uhonorowania
niektórych osób tytułem ,,Przyjaciela Gminy Fałków''.
Następnie pan wójt omówił projekt uchwaĘ w sprawie sprzedaiy w drodze

przetatgu 9 -arowej dziaki w miejscowości Rudka, na zakup której jest chętna

osoba.

Poza tym pan wójt podniósł temat konieczności wniesienia opłaty dla

Gminnej Spółdzielni SCh w Kodrębiu w wysokości 40'000 zł jako

rekompensaty za budynki i płot wykorzystane przez gminę w czasie
rewita|izacji Fałkowa. Spółdzielnia zwrócita się do gminy o pomoc finansow4

za przejęte kilka lat temu budynki gospodarcze i ptot. operat szacunkon,,y

z 2014 roku za te obiekty wynosi 189 000 złotych. Gmina rozebran4 wiatę

wykorzysta ponownie na oczyszczaIni ścieków jako magazyn pod solankę

wykorzystywanę do posypywania dróg w czasie zimy, natomiast rozebrany płot
wykorzystano do podbudowy remontowanych drog. Gmina juz poniosła pewne

koszty przy utwardzeniu terenu wokół budynku sklepu i apteki, wobec

powyzszego na|ezy rozważyc zwrotu dla GS-u 40 000 zt.

Następnie pan wójt omówił projekt uchwały dotyczqcy petycji grupy rodziców
w sprawie powstania 8 -godzinnego przedszkola w Fałkowie. Komisja Skarg '

Wniosków i Petycji uznała tę petycję zazasadnq.
Pan wójt powiedzi ał równiei, zę w Urzędzie Gminy mozna składaó

wnioski na sprzęt komputerowy dla dziecl rodzin popegeerowskich. Trwa nabór

takich wniosków' na ich podstawie zostanie zŁozony wniosek o przyznanle

takiego sprzętu i oprogramowania z abonamentem na 10 miesięcy.

Ad pkt 8.

Ten punkt rozpoczęła radna Maryla Domańska proszqc o oczyszczęnie
poboczy drogi pomiędzy Czermno - Koloniq, a o|szamowicami. Jednocześnie

radnaprzypomniała o potrzebie uregulowania terenu wokół 
',Strugi',. 

Nastęfrie



radna poprosiła o wyjaśnienie śmierdzącej kanalizacji w Czetmnie przy ulicy
osnowa. Pan Wójt Henryk Konieczny odnióst się do feralnej kana|izacji
w Częrmnie, gdzie w poprzednim miesiącu przeprowadzono kontrolę
szczelnośct urz4dzeń sanitarnych w domach przy ulicy osnowa. Skontrolowano
12 domów, W 10 z nich stwierdzono uchybienia i nieszczelności. Mieszkańcy
zostali o tym fakcie poinformowali i określili się do poprawy tych urzqdzęn.
Byó moze wtedy nie będzie problemu z wydostajęcym się odorem.

Ad pkt 9.

Po zreaIizowaniu ze porzqdku posiedzenia Przewodniczqcy Komisji
podziękował wszystkim zaudział i zamkn$ posiedzenie.

Na tym protokół zakonczono.

Protokółowała..
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